

项目委托书

(★部分为必填项目 / 如需英文报告请用中英文填写此委托书)

★委托方名称:		★联系人:	
★委托方地址:		★联系电话:	
★电子邮箱:		传真:	

★付款单位: (发票抬头)	<input type="checkbox"/> 同委托方名称 <input type="checkbox"/> 其它, 请注明:
★报告抬头:	<input type="checkbox"/> 同委托方名称 <input type="checkbox"/> 其它, 请注明:

样品、样品信息: (务必真实、详尽填写, 本实验室将根据此信息认真核对实收样品, 如有问题, 委托方将承担所有责任)

样品序号	★样品名称	牌号/规格	批号 生产日期	样品描述				备注
				材质	颜色	供应商	其它信息	

★样品危险性:	<input type="checkbox"/> 无危险性 <input type="checkbox"/> 易燃易爆 <input type="checkbox"/> 刺激性 <input type="checkbox"/> 易挥发 <input type="checkbox"/> 易碎 <input type="checkbox"/> 腐蚀性 <input type="checkbox"/> 其他危险性, 请告知:
---------	--

★委托项目及标准:

序号	样品序号	委托项目	依据标准\方法要求	检测附加条件或备注

注意事项: 1、请在填写测试标准时, 务必附上标准年代号; 若未提供标准年代号, 则以本实验室现行使用标准为准;
2、本实验室对测试结果不做判定, 当委托方要求对测试结果符合性作判定时, 在出具报告或结论中不考虑不确定度。

★是否需要制备样条:	<input type="checkbox"/> 否 <input type="checkbox"/> 注塑制备 <input type="checkbox"/> 机械取样 (样条制备费用)
★以上委托项目是否涉及法律纠纷?	<input type="checkbox"/> 否 <input type="checkbox"/> 是 若“是”请说明:
★服务类型:	<input type="checkbox"/> 普通 (默认) <input type="checkbox"/> 加急 ___个工作日 (将收取加急费用)
★检测样品处置:	<input type="checkbox"/> 检测方处置 (本实验室留样时间为30天, 规定时间内未提及其他处置方式, 则按实验室方式处理) <input type="checkbox"/> 返回委托方 (快递费用由委托方承担, 贵重物品及危险品请自取)
★客户接受关点质量以外的分包检测:	<input type="checkbox"/> Yes是 (默认) <input type="checkbox"/> No否
★报告类型:	<input type="checkbox"/> 中文 <input type="checkbox"/> English <input type="checkbox"/> 中/English (需增加费用) <input type="checkbox"/> 不需报告
★收取报告方式:	<input type="checkbox"/> 自取 <input type="checkbox"/> 快递 <input type="checkbox"/> Email (电子报告, 不需纸质报告) <input type="checkbox"/> 其它

其他要求:	
委托人签字:	委托日期:

合同评审结果 (此栏由本公司内部使用):

<input type="checkbox"/> 满足要求, 可签订本合同	<input type="checkbox"/> 有条件满足, 请解决下面问题后直接签订合同
<input type="checkbox"/> 无法满足, 请勿签订本合同	<input type="checkbox"/> 有条件满足, 请解决下面问题后再次评审后签订合同:

技术评审人: _____ 年 ____ 月 ____ 日

委托检测约定条款

一、委托方对该委托书内容准确性负责；如在实验过程中需要变更，委托方需以书面形式与关键点质量进行沟通，由检测方重新制定实验方案、费用、完成时间等事宜。

1. Applicant is responsible for the accuracy of this form. If the form is required to be modified in the testing process, two parties should negotiate in writing, and then Testing Company should revise the testing program, cost and finish date etc.

二、检测方仅对所检样品负责，检测结果仅反映对所检样品的评价；检测方对于检测结果的使用及所产生的一切损失和法律后果不承担任何经济和法律責任。

2. Testing Company is responsible for the testing samples only. The testing results reflect the evaluation of the testing samples only. Testing Company will not be liable for all losses and legal consequences caused by the use of the testing results.

三、请提供足够的样品数量或重量，以免测试因样品量不足耽误测试周期或测试终止。测试样品需求量将由相关业务人员告知。

3. Please provide appropriate sums or weights of samples for testing, in case of the testing might be delayed or suspended. Sales will inform you the details.

四、委托方向检测方提供的样品资料、实物的真实性负责。对由于委托方提供的样品资料、实物、信息不真实等原因而造成的一切后果，检测方均不任何法律責任。对送检样品中包含的任何已知的或潜在危害，如有毒有害、放射性或爆炸性等的样品，应事先告知检测方，如未事先告知，由此引起的一切后果由委托方承担。

7. Applicant is responsible for the truth of the provided sample data and the real objects. Testing Company will not be liable for all consequences caused by the false sample data, objects and information provided by Applicant. Any known and potential damage in provided samples, such as poisonous and harmful, radioactive and explosive ones, should inform Testing Company in advance. Otherwise, applicant will be liable for all consequence.

五、如需验证报告真伪，请发送邮件至keypoint@keytcs.com.

5. If you need to verify the authenticity of the report, please send email to keypoint@keytcs.com

六、根据测试需求，请填写附件。若有测试大纲，可附测试大纲。测试大纲将作为委托合同的一部分。

6. Please fill in the appendix according to your test requirements. You can provide test outline if you have.

七、针对相关产品测试，如果含有CMA资质认定范围以外的检测项目/参数或者其它情形，则报告将不被加盖CMA标志。在中华人民共和国境内，此类检测报告仅供客户科研、教学、内部质量控制、产品研发等目的使用，仅供客户内部参考。具体CMA的范围可咨询实验室。

7. For related products, if the test items /parameters are beyond the CMA accredited scope, or the applicant does not have the requirements, consequently the report will not be sealed with CMA logo. In the territory of the People's Republic of China, such report shall only be used for client scientific research, teaching, internal quality control, product research and development and just for client internal reference. You can ask the lab to provide the scope.

八、当委托方要求对检测结果作出符合性判定时，其统一在最终的报告或结论中不考虑不确定度。如果符合性判定规则由委托方提供，则采用委托方提供的判定规则，否则，符合性判定规则参照 CNAS-GL015 《声明检测或校准结果及规范复合性的指南》，检测标准规定的判定规则除外。

8. The applicant agree that when statement of conformity or required or requested that measurement uncertainty will not be incorporated into the final result or the compliance statement. If the applicant provides the decision rule then that decision rule will be applied, otherwise that decision rule will be determined and documented according to CNAS-GL015 《Guidelines on Starting test or Calibration Results and Compliance with Specification》，if the decision rule is not inherent in the test standard.